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Skolebestyrelsesmøde på Bryrup Skole d. 22. august 2022 
Ordstyrer: Vælges på mødet 
Forplejning: Kaffe og kage 
Referent: Susie 
Afbud: Janne 

Dagsorden / Referat 
 

SKB 01 – 22/23, Godkendelse af referat fra forrige møde 
Referatet godkendes 

SKB 02 – 22/23, Nyt fra elevrådet 
Punktet udgår, da elevrådet endnu ikke er etableret 

SKB 03 – 22/23, Konstituering 
Bestyrelsen skal konstituere sig med en formand og en næstformand valgt af og blandt de 
forældrevalgte i bestyrelsen. 

Tillykke med valget til: 

Bestyrelsesformand: Mona Nykjær Hansen – mor til Majse 2.a og Silas 4a 

Næstformand: Agnethe Terp Lorentzen - mor til Gry 6.a og Miriam 9.a 

SKB 04 – 22/23, Orientering om skolebestyrelsesarbejdet 
Der gives en indføring i hvad bestyrelsesarbejdet går ud på. 

Orientering gives. 

SKB 05 – 22/23, Orientering om besparelser i 2022 
Der gives en orientering om besparelser på skoleområdet i 2022 og ledelsens forslag til lokal 
udmøntning heraf. 

Orientering gives. Bryrup Skole skal samlet set spare 141.000 af 2022 budgettet. Det forelagte 
forslag bifaldes. 

SKB 06 – 22/23, Høringssvar til budget 2023. 
Bestyrelsen skal udarbejde et høringssvar til budgettet for 2023. Budgetmaterialet er meget 
omfattende. Ledelsen giver derfor en orientering om budgetforslaget forud for drøftelsen.  

Råderumskataloget gennemgås og DSFU’s forslag drøftes. 

Der er bekymring fra både forældre og personale ift. øget forældrebetaling på fritidsområdet. 

Der foreligger høringssvar fra Silkeborg Lærerforening som eventuelt kan være inspiration. 
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Der er bekymring ift. reduktion i økonomien til mellemformer. Den fast tildelte økonomi giver 
mulighed for en kontinuert, forebyggende og indgribende indsats på sigt. 

Der skal rettes opmærksomhed på at central besparelse på opfyld til langtidssygdom vil 
resultere i en decentral besparelse. 

Bo formulerer udkast til høringssvar i løbet af ugen og sender rundt. Kommentarer og 
tilføjelser sendes til formanden, der samler og returnerer til Bo. 

 

SKB 07 – 22/23, Årsplan for arbejdet i bestyrelsen 
Foreløbig årsplan for årets arbejde gennemgås. 

Datoerne godkendes. 

Bilag: Foreløbig årsplan for arbejdet i skolebestyrelsen 2020-2023 

SKB 08 – 22/23, Meddelelser 
Formanden:  

Ledelsen:  

Vi har en lokal antropologstuderende der laver observationer på skolen ift. en folkeskoles brug 
af naturen og arbejde med bæredygtighed. 

Skolen er blevet kontaktet af en udbyder af skolemad. Udvalget kan ses på 
Skolemadpakken.dk. Vi inviterer dem til næste møde. 

Personalet: 

Vi har fået ansat to nyuddannede unge lærere. Det er vi glade for. 

Der er god energi i personalegruppen på trods af besparelserne. 

Fantacity planlægningen er så småt i gang. 

SKB 09- 22/23, Eventuelt 
 

Intet til referat 


